
OPERATING INSTRUCTIONS MANUAL
MANUEL D’UTILISATION

SUCTION GUN
PISTOLET D’ASPIRATION

MODEL NO.
NUM. DU MODÈLE TYPE CAPACITY

CAPACITÉ
HOSE

TUYAU

21.300.001 SUCTION GUN
PISTOLET D’ASPIRATION

16 OZ
450 G

12”
305MM
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The suction gun operates simply by pulling back on the handle to remove fluids and pushing 
down on the handle to add or top up a fluid.

Fluids that are difficult to extract cold will extract easier when warmed up slightly by 
operating the vehicle.

The suction gun can be filled and used to add oil to gear boxes where the filler hole has poor 
accessibility. Whenever adding fluids make sure the gun is cleaned out before filling with 
clean oil.

OPERATION

FEATURES

•	 A rugged transfer gun designed for use with gear oils to get them both into and out of 
gearboxes, transfer cases, and differentials.

•	 Deluxe lip seal provides maximum suction.

•	 Steel Barrel in a premium powder-coated finish.

•	 Fully serviceable.

•	 Needs no priming.

•	 Suitable for use with non-corrosive liquids

ASSEMBLY
Attach the PVC hose to the end of the suction gun. Slide the 
flexible tube onto the hose fitting. A light coating of motor 
oil may be used as a lubricant if the joint is extremely tight.

MAINTENANCE
The rubber packing on the suction piston and the tube 
cap rubber gasket are oil-resistant but may swell and 
become soft if used with some non-lubricating fluids It is 
recommended that these rubber parts be cleaned and must 
be wiped dry after they come in contact with non-petroleum 
or questionable fluids.

12’ Hose

Barrel

End Cap

T-Handle
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ONE YEAR LIMITED WARRANTY
For a period of one year from your purchase date, BE AG & INDUSTRIAL will repair or replace 
(at its option) without charge, your BE AG & INDUSTRIAL product if it was purchased new 
and the product has failed due to a defect in material or workmanship which you experienced 
during normal use of the product. This limited warranty is your exclusive remedy.

If this BE AG & INDUSTRIAL product is altered, abused, misused, modified, or undergoes 
service by an unauthorized technician, your warranty will be void. We are not responsible 
for damage to ornamental designs you place on this BE AG & INDUSTRIAL product and such 
ornamentation should not cover any warnings or instructions or they may void the warranty. 
This warranty does not cover scratches, superficial dents, and other abrasions to the paint 
finish that occur under normal use.

To access the benefits of this warranty, contact the dealer or retailer where the unit 
was purchased.  For further assistance, you can contact BE AG & INDUSTRIAL at  
warranty@brabereq.com for confirmation that this warranty applies. Thereafter, you may be 
advised to return the product under warranty, freight prepaid, to the dealer or directly to the 
BE AG & INDUSTRIAL service department.

Subject to the law in your state:

1.	 Your sole and exclusive remedy is repair or replacement of the defective product as 
described above.

2.	 BE AG & INDUSTRIAL is not liable for any incidental damages, including but not limited 
to, lost profits and unforeseeable consequences.

3.	 The repair and replacement of this product under the express limited warranty 
described above is your exclusive remedy and is provided in lieu of all other warranties, 
express or implied. All other warranties, including implied warranties and warranties of 
merchantability or fitness for a particular purpose are disclaimed and, if disclaimer is 
prohibited, these warranties are limited to one year from your date of purchase of this 
product.

WARRANTY INFORMATION
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INFORMATIONS GÉNÉRALES

•	 Un pistolet de transfert robuste conçu pour être utilisé avec des huiles pour engrenages 
afin de les faire entrer et sortir des boîtes de vitesses, des boîtes de transfert et des 
différentiels.

•	 Le joint à lèvres de luxe offre une aspiration maximale.

•	 Baril en acier dans une finition thermolaquée haut de gamme.

•	 Entièrement utilisable.

•	 N’a pas besoin d’amorçage.

•	 Convient pour une utilisation avec des liquides non corrosifs

300mm Tuyau

Barrique

Bouchon 
d’extrémité

Poignée en T

OPÉRATION

ASSEMBLÉE
Fixez le tuyau en PVC à l’extrémité du pistolet d’aspiration. 
Faites glisser le tube flexible sur le raccord du tuyau. Un léger 
revêtement d’huile moteur peut être utilisé comme lubrifiant 
si le joint est extrêmement serré.

ENTRETIEN
L’emballage en caoutchouc sur le piston d’aspiration et le 
joint en caoutchouc du bouchon du tube sont résistants 
à l’huile, mais peuvent gonfler et devenir mous s’ils sont 
utilisés avec des fluides non lubrifiants Il est recommandé de 
nettoyer ces pièces en caoutchouc et de les essuyer après 
leur contact avec des fluides non pétroliers ou douteux.

Le pistolet d’aspiration fonctionne simplement en tirant sur la poignée pour retirer les fluides 
et en appuyant sur la poignée pour ajouter ou recharger un fluide.

Les fluides difficiles à extraire à froid s’extraient plus facilement lorsqu’ils sont légèrement 
réchauffés en faisant fonctionner le véhicule.

Le pistolet d’aspiration peut être rempli et utilisé pour ajouter de l’huile aux boîtes de 
vitesses où le trou de remplissage est peu accessible. Chaque fois que vous ajoutez des 
liquides, assurez-vous que le pistolet est nettoyé avant de le remplir d’huile propre.
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GARANTIE LIMITÉE D’UN AN
Pendant une période d’un an à compter de votre date d’achat, BE AG & INDUSTRIAL réparera 
ou remplacera (à son choix) sans frais votre produit BE AG & INDUSTRIAL s’il a été acheté 
neuf et que le produit a échoué en raison d’un défaut de matériau ou de fabrication que vous 
avez rencontré lors de l’utilisation normale du produit. Cette garantie limitée est votre recours 
exclusif.

Si ce produit BE AG & INDUSTRIAL est altéré, abusé, mal utilisé, modifié ou fait l’objet d’une 
réparation par un technicien non autorisé, votre garantie sera annulée. Nous ne sommes pas 
responsables des dommages causés aux motifs ornementaux que vous placez sur ce produit 
BE AG & INDUSTRIAL et ces ornements ne doivent pas couvrir les avertissements ou les 
instructions ou ils peuvent annuler la garantie. Cette garantie ne couvre pas les égratignures, 
les bosses superficielles et autres abrasions de la finition de la peinture qui se produisent dans 
des conditions normales d’utilisation.

Pour accéder aux avantages de cette garantie, contactez le revendeur ou le détaillant où 
l’unité a été achetée. Pour obtenir de l’aide, vous pouvez contacter BE AG & INDUSTRIAL à 
l’adresse warranty@brabereq.com pour confirmer que cette garantie s’applique. Par la suite, 
il peut vous être conseillé de retourner le produit sous garantie, port payé, au revendeur ou 
directement au service après-vente BE AG & INDUSTRIAL.

Soumis à la loi de votre état::

1.	 Votre seul et unique recours est la réparation ou le remplacement du produit défectueux 
tel que décrit cidessus.

2.	 BE AG & INDUSTRIAL n’est pas responsable des dommages accessoires, y compris, mais 
sans s’y limiter, les pertes de profits et les conséquences imprévisibles.

3.	 La réparation et le remplacement de ce produit en vertu de la garantie limitée expresse 
décrite ci-dessus constituent votre recours exclusif et sont fournis à la place de toutes 
les autres garanties, expresses ou implicites. Toutes les autres garanties, y compris les 
garanties implicites et les garanties de qualité marchande ou d’adéquation à un usage 
particulier, sont rejetées et, si la clause de non-responsabilité est interdite, ces garanties 
sont limitées à un an à compter de votre date d’achat de ce produit.

INFORMATIONS DE GARANTIE
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PARTS@BRABEREQ.COM
TOLL FREE PHONE / NUMÉRO DE TÉLÉPHONE SANS

FRAIS: 1-877-588-3311


